

Referat af bestyrelsesmøde 2 april 2022

- **Opsætning af postbokse:** Afdelingsbestyrelsen synes at det er en god ide såfremt det kun drejer sig om afd.2. Hvis der er andre end afd.2 som benytter anlægget og smider deres affald i afd.2 container vil postboksen blive pillet ned efter bestyrelsens opfordring.
- **Julehygge med viceværter:** Bestyrelsen er blevet enig om at den bestyrelse som afholder julehyggen står også for det økonomiske.
- **Indkøb af nyt service:** Der er købt nyt service og der kun plads til 30 pers.
- **Mødelokalet sidestilles med alm. Lejlighed:** Bestyrelsen er fuldstændig enig om at der skal ske noget. Forslag vil blive fremlagt til beboermøde.
- **Optimering af EL på fællesområder:** Bestyrelsen vil ikke gøre noget ved det da den har snakket med den ledende Vicevært om at det vil tage ca. 50 år før at der er en besparelse.

Evt.

- **Skralderum:** Kan det lade sig gøre at der kom låge og lås på ind til vores skralderum?? Der er observeret at der er skrald i vores container som kommer fra andre end dem som bor i vores afdeling. Viceværten er bekendt med problemet.

- **Vaskeri:** Der er observeret andre end vores egne beboere der benytter vores vaskeri, nogen kommer og vasker på evt. børn eller forældres konto. Kan vi gøre noget??

Tilstede: Franc Skytssløv

Bent Hansen

John Olsen

Gitte Nielsen

Conni Skytssløv